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W odpowiedzi na wniosek o przeprowadzenie konsultacji społecznych,

dotyczący rozbudowy Szkoły Podstawowej nr !4ż w Łodzi przy ul. Łupkowej 6

uprzejmie informuję, że organizacja konsultacji na chwilę obecną nie jest zasadna.

Analizy demograficzne wskazują na stały spadek liczby urodzeń w ostatnich

latach. Spadek liczby dzieci w wieku szkolnym w latach 2018 - żO24 wyniosł ponad

35o/o.

Szkoła Podstawowa nr L42 im. Zawiszy Czarnego w Łodzi funkcjonuje

w ramach dopuszczalnych norm obłożenia klas, a liczba uczniów na oddział

nie przekracza standardów określonych w przepisach oświatowych. W przypadku

znaczącej zmiany liczby uczniów, rozważane będą inne rozwiązania organizacyjne,

np. dostosowanie rejonizacji. W sąsiedztwie funkcjonują inne szkoły podstawowe,

które mogą przyjąć dodatkowych uczniów. Na terenie osiedli Julianów-Marysin-

Rogi, Dolina Łódki i Wzniesień Łódzkich działają trzy szkoĘ podstawowe.

Planowanie rozbudowy jednej z nich powinno uwzględniać wpływ na pozostałe

placówki oraz całą społeczność szkolną.

Rozbudowa szkoły wiązałaby się z kosztami, które nie są uzasadnione

w stosunku do prognozowanej liczby uczniów. W perspektywie kilku lat inwestycja

mogłaby okazać się nieopłacalna.



Biorąc pod uwagę powyższe argumenty, uważam, że organizacja konsultacji

społecznych w sprawie rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 1,42 w Łodzi nie jest

obecnie uzasadniona.
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